
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 12. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 197
Ministeren bedes redegøre for omfanget af brugerbetaling til studerejser på
landets gymnasiale uddannelser, herunder udviklingen i løbet af de seneste
år og hvor meget eleverne i gennemsnit skal betale?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Lind (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Lind@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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